
Schůze výboru ČAAMK: 19.1.2024 

 

Stávající předseda ČAAMK dr. Karel poděkoval členům výboru (2019-2024) za práci 

v uplynulých 4 letech. 

Jednání pokračovalo v dikci nově zvoleného předsedy Dr. Skalické. 

1. Poděkování dr. Karlovi za příkladné vedení ČAAMK v uplynulých 4 letech  

2. Dr. Karel (minulý předseda ČAAMK) se automaticky stává místopředsedou, 

3. Vzápětí byl doplněn návrh na volbu 2. místopředsedy, navržen prof Táborský, tento 

návrh byl akceptován, hlasováním, návrh přijat: hlasovalo 12 členů pro návrh, nikdo 

nebyl proti, 1 se zdržel. 

4. Novým návrhem byl do výboru ČAAMK kooptován dr. Jojko (bez hlasovacího práva 

ve výboru, je velkým přínosem ohledně změn a novinek v jednání s pojišťovnami a 

v jednáních s MZ jako předseda SAS. (hlasovalo pro všech 13 členů výboru) 

5. Dr. Skalická se pozdravila se členy nového výboru a všechny požádala o vzájemné 

představení, soupis emailových adres a telefonů pro snadnou vzájemnou komunikaci. 

Tuto vzájemnou komunikace přikládám pro všechny členy výboru. 

6. Všichni členové výboru byli seznámeni se základními úkoly – součinnost v přípravě 

sjezdu ČAAMK a brněnského sjezdu ČKS.   

- Výbor pod vedením předsedy ČAAMK připravuje náplň celého sjezdu, kooperace 

členů výboru je nezbytná, příští sjezd (8. v pořadí) by se měl uskutečnit za rok – 

přesné datum a místo bude upřesněno po domluvě s paní Klímovou a všichni 

budou o nadcházející akci včas informovaní 

- Výbor připravuje náplň 3 bloků na Kardiologický sjezd (náplň pro sjezd v květnu 

2024 je již hotová. 90minutový blok kazuistik, 60 min blok na potřebné téma a 1 

blok sekce geriatrie – doc. Danzig. 

- činnosti jednotlivých členů byly navrženy dle potřeb výboru, tak jak jsou uvedeny 

v soupisu, upraveno v návaznosti na představení. 

7. Upozornění, kromě 2 setkání členů výboru v rámci sjezdu ČAAMK a Sjezdu ČKS 

bude problematika řešena korespondenčně cestou e-mailů, tento způsob představuje 

odpověď do 72 hodin (souhlas všech členů výboru) s možností komunikovat např. 

cestou WhatsAppu.  

8. Návrhy k řešení: 

Dr. Karel informoval o přípravě Národního kardiovaskulárního plánu – k obsahu 

předchozí výbor přinesl mnoho připomínek, které byly akceptovány a staly se 

součástí tohoto materiálu. 

Dr. Pavlíčková: komunikace mezi ambulantními kardiology a lipidovými centry 

v podmínkách změn centrové léčby PCSK9, a přenesením problematiky na 

ambulantní kardiology  

Dr. Rýzlová: navrhuje vylepšení komunikace s PL-nejen v otázkách předpisu 

lázeňské terapie a vedení pracovních neschopností, ale hlavně ve způsobu odesílání 

do ambulancí specialistů, nutné vypracovat stanovisko ambulantních kardiologů. 

Vyjádření dr. Jojko: musíme vycházet z aktuálních přepisů pro PL a ambulantní 

specialisty a vzájemně činnosti skloubit. Vyjádření prof Táborsky: po sepsání 

stanoviska od ambul. kardiologů bude komunikovat s předsedou sdružení PL  

Dr. Stříbrný: je ochoten se podílet na zlepšení komunikace mezi členy ČAAMK.. 

postupně se pokusíme upřesnit. 

Dr. Švarcová upozornila problém některých nemocnic (Ústí nad Orlicí) vykazujících 

BNP ne NTproBNP , což může činit obtíže při terapii nemocných se srdečním 

selháním. 



Dr. Skalická připomenutí, že je vhodné reprezentovat ambulantní kardiologii aktivní 

účasti na sjezdech, aktivním zapojením do diskuzí ev. přednáškové činnosti 

9. Novým návrhem je: v návaznosti na zápis z jednání výboru – doplněný připomínkami 

členů výboru a následně schváleného zápisu uveřejnění na webové stránce ČKS, 

nově bude rozeslán členům ČAAMK e-mailem, (schváleno členy výboru hlasováním). 

10. Přítomní členové ČAAMK na sjezdu v Olomouci byli požádáni o kontroly emailových 

adres v ČKS, aby mohli být touto cestou informováni o činnosti výboru. 

 

 

Zápis schválen členy výboru ČAAMK 29.1.2024 

MUDr. Hana Skalická, CSc., FESC 


